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Zápis schůze výboru Klubu chovatelů Kavalír a King Charles španělů, Praha 
 

Datum a místo konání: 27. 5. 2023, 12:30, Praha, Hotel Svornost 

Přítomni: David Havlena, Michaela Hroncová, Hana Fadel Brandstettrová, Hana Brandstettrová, Tereza 

Havlenová, Marcela Hroncová, Petra Kohoutová, Tereza Skalická, Zdeněk Stehlík 

 

Program:  

1) Úvodní slovo předsedy – předseda apeloval hlavně na zlepšení komunikace mezi členy 

výboru. Vyjádřil nespokojenost s emailovou (ne)komunikací některých členů výboru při 

schvalování nových členů klubu.  

 

2) Výbor projednal termín druhé klubové výstavy pro rok 2024. Výstava se bude konat v září. 

Výstavní referentka zjistí ideální datum, tak aby se výstava nekryla s žádnou jinou podobnou 

akcí. Místo bude upřesněno. Jednatelka zjistí aktuální podmínky nájmu v kempu Vigvam. 

Výbor se bude zabývat možností pořádat výstavu blíže k Moravě. Zároveň chce ale zachovat 

obdobný komfort zázemí a služeb, jaký nabízí zámek v Nečtinech. Současně je stejný 

požadavek i na výši nájmu. Zámek Nečtiny zůstává jako jedna z možných variant. 

 

3) Byl stanoven termín jarní výstavy pro rok 2024. Výstava se bude konat 24. 2. 2024 v Kamenici. 

Zároveň probíhá zajištění rozhodčích. Zajišťuje výstavní referentka. 

 

4) Výbor odsouhlasil, že nadále bude poskytovat na klubem pořádaných výstavách tištěný 

katalog. 

 

5) Byl podán návrh a následně odsouhlaseno navýšení poplatků tzv. nečlenům a to na 4000 Kč. 

Tento poplatek zahrnuje veškerý chovatelský servis klubu a taktéž úhradu cestovného. 

Poplatky aktualizuje na webu pan Zdeněk Stehlík. 

 

6) Na návrh účetní/pokladní byl prodiskutován aktuální stav účetnictví. Předseda a část výboru 

hodnotí současný způsob evidence účetní knihou jako velmi nedostatečný. Okamžitý přechod 

na elektronické účetnictví je aktuální prioritou klubu. Taktéž elektronická úhrada klubových 

poplatků. Předseda projedná s účetní kanceláří a následně navrhne postup. 

 

7) Předseda podal návrh na povinná vyšetření – srdce (MVD), oči (dědičné vady očí DOV), luxace 

patel, záchvatovité padání (episodic falling), kadeřavost srsti a suché oko (EF/CC). Výbor návrh 

k hlasování nepostoupil a návrh odložil. Nadále zůstává v platnosti doporučení výše 

uvedených vyšetření před samotným krytím. 

 

8) Předseda informoval o současném stavu možnosti přihlašování se na klubové výstavy pomocí 

systému DogOffice. Letní klubová a speciální výstava v Nečtinech je v systému evidována a 

čeká na autorizaci. O tu musí zažádat předseda. Čeká se ale na vyjádření ČMKU ohledně 

našich požadavků – tištění posudků přímo na výstavě, možnost online výsledků včetně 
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elektronických posudků na emaily vystavovatelů. Přes urgence ČMKU nereaguje. 

Místopředsedkyně zkusí oslovit paní Novákovou, aby ČMKU odpovědělo.  

 

9) Předseda si vyžádal přehled o přijatých členech od začátku roku. HPCH předala info, že od 

nového roku má klub 19 nových členů. Trend je ale nadále klesající. Předseda prověří možnost 

efektivnějšího vedení seznamu členů a získat tak statistický přehled o vývoji členské základy 

během následujících měsíců/roků.  

 

10) Místopředsedkyně dokončila audit majetku klubu. Od výborové schůze mají členové výboru 

poslední týden na doplnění úpravu. Následně předseda připraví předávací protokoly o 

svěřeném majetku jednotlivým členům výboru. Stále ale není dokončena evidence starších 

čteček čipů. Ne všechny jsou od bývalých členů výboru nebo bývalých OPCH vráceny zpět. 

Předseda žádá HPCH a jednatelku o okamžité vyřešení situace. 

 

11)  Předseda zajistil nezávazný právní posudek stanov u advokátní kanceláře Volopich, Tomšíček 

a spol.  Advokátní kancelář navrhla doporučení zpracovat zcela nové stanovy. V současných 

stanovách neshledala nic protiprávního, avšak stanovy hodnotí jako vysoce nepřehledné a 

matoucí. Často je volena špatná formulace.  

 

12) Výbor projednal úpravu stanov. Předseda na jejím základě stávající stanovy přepracuje a 

předá advokátní kanceláří k dokončení. Nutné je ale vyřešit způsob klubových voleb. 

Presenční volby výbor zamítl. Naopak výbor se přiklání k volbám elektronickým. Jejich způsob 

a možností prověří předseda a místopředsedkyně. Na následující výborové schůzi budou 

projednány klubové řády – chovatelský (připraví hlavní poradkyně chovu), bonitační (připraví 

bonitační referentka), kárný (připraví místopředsedkyně), organizační (připraví předseda), 

volební řád (až na základě zjištěných možností o elektronických volbách). Volby budou 

vyjmuty ze stávajícího organizačního řádu a nově budou vlastní volební řád. Vznikne zcela 

nový kárný řád.  

 

13) Předseda podal na vyžádání ČMKU přehled o klubem doporučovaných vyšetření a nastavení 

ozdravného programu. 

 

Zapsal: David Havlena, 27. 5. 2023, Praha 

Kontrolu zápisu provedla: Michaela Hroncová, 27. 5. 2023, Praha 

 

 


